
Van: Fam. J.van Eck                                                     Aan : Het college van B en W  
        Zwette 108                                                                      en de Gemeenteraad 
        Heerenveen.                                                                   van Heerenveen. 
 
Betreft: Reactie op de plannen                                               Heerenveen 15-01-2024 
             van  B en W en de gemeenteraad 
             om te komen tot vestiging van 
             een AZC in Heerenveen West. 
 
Geacht gemeentebestuur,  
  
Als  wij, als woonachtigen aan de van Engelenvaart, ’s-morgens uit ons 
slaapkamerraam naar buiten kijken, zien wij een prachtig stuk natuur. 
Hazen die met elkaar aan het dollen zijn. Overzoevende zwanen die een 
landingsplek zoeken. Een reiger die met behoedzame stappen een kikkertje 
wenst te verschalken. Buien die je aan ziet komen, de ondergaande zon. 
Dit alles maak je mee als je aan de van Engelenvaart woont. 
Dat zullen wij, en andere bewoners aan de van Engelenvaart als er een AZC en een 
woonwijk komt aan de overkant van de vaart niet meer zien en dat vinden 
wij heel jammer. 
We worden allemaal aangespoord om zogezegt te Vergroenen. 
Als het AZC aan de overzijde van de van Egelenvaart komt is de gemeente 
aan het  Verstenen. Wat zal de burger dan met zijn Tegeltje Lichten om 
wat groens in de grond te planten? 

Welke geest is er gevaren in het Gemeentebestuur die de Fryske Marren laat 
bepalen waar in Heerenveen een AZC komt. 
De bewoners van het AZC zullen ook gebruik gaan maken van de diverse  
voorzieningen in Heerenveen, zoals de huisarts, ziekenhuis, politie en andere 
hulpverleningsinstanties. 
De huisartsen kampen nu al met een personeelstekort, dat geld ook voor 
ziekenhuispersoneel en de politie. 
Al deze dingen pleiten voor een NIET AZC in Heerenveen en zeker niet 
in Heerenveen West. 
Als, in het ergste geval, het er toch van komt is  ons voorstel : 
“Plant een bos van 100 m breed langs de oever van de  
van Engelenvaart zodat de bebouwing van het AZC en de woonwijk 
aan het zicht van de bewoners aan de van Engelenvaart wordt onttrokken” 
En wat te denken van eventuele planschade door waardevermindering van 
onze woningen. Wie wil er  tegenover een AZC wonen? Bij wie moeten we dan 
terecht? Bij de gemeente Heerenveen of bij de gemeente De Fryske Marren? 
De communicatie naar de burgers laat te wensen over.Er is onderzoek gedaan 
naar de verschillende lokaties, wat is daar uitgekomen, waarom worden die 
documenten niet openbaar gemaakt, is dat geheim? 
Hoe ziet de samenwerking tussen de Fryske Marren en Heerenveen er uit! 
We krijgen het idee dat er over onze hoofden heen beslist wordt. 
Let wel,: U bent door ons gekozen met het idee dat de belangen van de burgers 



goed behartigd worden. De gemeente is er voor haar burgers, de burgers zijn   
er niet voor de gemeente. 
Hopelijk bent u niet blind voor de impact van een AZC voor de omgeving, zie 
de berichtgeving daarover in de diverse media. 
Nogmaals: De onrust die ontstaat, waardevermindering van de woningen, 
is de veiligheid gewaarborgd, als er een AZC komt, daar wordt niet over 
gecommuniceerd door de gemeente naar de burgers. 
 
Dit zijn zo onze zorgen en vragen, graag zou ik op de inspraakavond 
een moment krijgen om de hoofdpunten nog eens aan te stippen. 
 
Met vriendelijke groet: Fam.J.van Eck.  
 
 
 
 


